
ZÁPIS č. 2/2000 (101) 
ze zasedání Akademického senátu VUT konaného dne 25. ledna 2000 

v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1 
 
Přítomni:   viz presenční listina (celkem 21 senátorů) 

Omluveni:  Kabát/FA, Dufková/FCH, Šimberová/FP, Hoffmann/FT,  
   Blažková/FT,  

Neomluveni:  Deml/FaVU 

Hosté:   odstupující rektor Vavřín, nový rektor Vrbka,  kvestor Černý 
   odstupující prorektoři Kadrnožka, Zemánková, Hobst 
   pokračující prorektoři Dub, Sáha 
                                   noví prorektoři Kazelle, Jančář, Štěpánek, 
   Ing. Zmrzlý 
 
 
Program AS VUT byl doplněn o informaci předsedy AS VUT Doc. Zbořila o odpovědi na 
dopis – stížnost JUDr. Daňka na neregulérnost volby rektora na VUT (viz bod 5). 
 
PROGRAM: 
1. Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
2. Setkání AS VUT s odstupujícím vedením VUT 
3. Představení nového týmu prorektorů 
4. Informace prorektora Sáhy o současném stavu příprav vzniku zlínské univerzity 
5. Informace předsedy Doc. Zbořila o odpovědi na dopis – stížnost JUDr. Daňka na 

neregulérnost volby rektora na VUT 
6. Vyjádření LK AS VUT k předloženému návrhu změny Mzdového předpisu VUT – 

příplatky členům AS VUT 
7. Projednání předložených vnitřních předpisů 
8. Vyjádření EK AS VUT k projednání Směrnice kvestora č. 15/2000 
9. Informace kvestora o plnění usnesení UAS 5 ze zasedání AS VUT č. 1 ze dne 11. 1. 2000 
10. Představení studentské organizace na FAST 
11. Různé 
 
Ad 1) Kontrola zápisu z minulého zasedání AS VUT 
K zápisu z minulého zasedání AS VUT nebyly vzneseny žádné připomínky. 
 
Ad 2) Setkání AS VUT s odstupujícím vedením VUT 
Předseda AS VUT Doc. Zbořil přivítal odstupujícího rektora Vavřína spolu s prorektorkou 
Zemánkovou a prorektory Kadrnožkou, Dubem, Hobstem a Sáhou. Rektor Vavřín přednesl 
krátký projev, poděkoval přítomným senátorům za dosavadní spolupráci a popřál jim do 
tříletého funkčního období AS VUT hodně zdraví, štěstí a elánu při jejich práci ve prospěch 
VUT. Doc. Zbořil poděkoval odstupujícímu rektorovi a prorektorům za vše, co v době svojí 
působnosti pro VUT vykonali a popřál jim hodně dalších pracovních úspěchů. 
 
 
Ad 3) Představení nového týmu prorektorů 
Nově zvolený rektor Prof. Vrbka seznámil senátory se svým návrhem nového týmu 
spolupracovníků – prorektorů a předal senátorům k nahlédnutí jejich životopisy. Prof. Vrbka 
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po nástupu do funkce vydá rozhodnutí rektora, které stanoví počet prorektorů a rozsah jejich 
působnosti.  
Návrh nového vedení a stanovení výčtu činností: 
!"Doc. RNDr. Petr Dub, CSc., prorektor pro vzdělávací činnost – bude odpovědný zejména 

za vnitřní předpisy VUT a Dlouhodobý záměr VUT na léta 1999 – 2005 týkající se 
vzdělávací činnosti v bakalářských a magisterských studijních programech a za jejich 
naplňování. 

!"Prof. RNDr. Josef Jančář, CSc., prorektor pro tvůrčí činnost – bude odpovědný zejména 
za vnitřní předpisy VUT v Brně a Dlouhodobý záměr VUT na léta 1999 – 2005 týkající se 
tvůrčí činnosti, včetně doktorského studia a za jejich naplňování. 

!"Prof. Ing. Jiří Kazelle, CSc., prorektor pro vnější styky (statutární zástupce rektora) – bude 
odpovědný zejména za koordinaci spolupráce s domácí a zahraniční hospodářskou sférou. 

!"Doc. Ing. Petr Sáha, CSc., prorektor pro záležitosti součástí ve Zlíně a jejich vztahů 
k VUT v Brně (prorektor pro Zlín) – bude odpovědný zejména za koordinaci činnosti 
všech součástí VUT ve Zlíně pro zřízení Univerzity Tomáše Bati ve Zlíně.  

!"Doc. Ing. Ladislav Štěpánek, CSc., prorektor pro výstavbu a rozvoj – bude odpovědný 
zejména za vnitřní předpisy VUT a Dlouhodobý záměr VUT na léta 1999 – 2005 týkající 
se dislokace a stavební činnosti a za jejich naplňování.  

Následovalo představování navržených prorektorů, kteří krátce seznámili senátory se svojí 
současnou činností. Vzhledem k tomu, že návrh týmu spolupracovníků uvedl Prof. Vrbka ve 
svém volebním programovém prohlášení, senátoři se po krátké diskusi rozhodli netrvat na 4 
týdenní předkládací lhůtě a hlasovat o návrhu již na dnešním zasedání AS VUT. Předseda LK 
AS VUT Mgr. Božek požádal nově zvoleného rektora Vrbku, aby předložil svůj návrh na 
jmenování prorektorů prostřednictvím současného rektora Vavřína písemně. (Návrh je 
Přílohou č. 1 k zápisu z dnešního zasedání AS VUT).  
Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT vzal na vědomí výše uvedený návrh nového týmu prorektorů a nemá 
proti němu žádné námitky.  
Hlasování: 
Pro – 20 hlasů 
Zdržel se hlasování – 1 hlas 
Proti – 0 hlasů 
UAS 1 
Akademický senát VUT vzal na vědomí výše uvedený návrh nového týmu prorektorů a nemá 
proti němu žádné námitky.  
 
Dále nastupující rektor Vrbka požádal o zkrácení předkládací lhůty pro schválení členů 
Vědecké rady VUT, protože do 17. března musí VUT předložit MŠMT návrhy na projekty 
programu Národní výzkumná centra, které musí nová vědecká rada předem projednat. 
Členové AS VUT souhlasili s návrhem Prof. Vrbky a přijali níže uvedený návrh na usnesení. 
Návrh na usnesení: 
Akademický senát VUT souhlasí s návrhem nastupujícího rektora Vrbky na zkrácení 
předkládací lhůty pro schválení návrhu členů VR VUT na tři týdny. Návrh bude předložen na 
zasedání AS VUT dne 8. února 2000 a schválení se uskuteční na zasedání AS VUT dne 
29. února 2000.  
Hlasování: 
Pro – 21 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
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UAS 2 
Akademický senát VUT souhlasí s návrhem nastupujícího rektora Vrbky na zkrácení 
předkládací lhůty pro schválení návrhu členů VR VUT na tři týdny. Návrh bude předložen na 
zasedání AS VUT dne 8. února 2000 a schválení se uskuteční na zasedání AS VUT dne 
29. února 2000.  
 
Na závěr poděkoval Doc. Zbořil nastupujícímu rektoru Vrbkovi a všem přítomným členům 
nového týmu prorektorů za jejich účast na zasedání senátu a rozloučil se s nimi. 
 
 
Ad 4) Informace prorektora Sáhy o současném stavu příprav vzniku  
           zlínské univerzity 
Prorektor Sáha seznámil senátory s připravovaným návrhem na zřízení součásti VUT v Brně 
s názvem Centrum VUT ve Zlíně. Stávající zlínské součásti VUT jsou Fakulta technologická, 
Fakulta managementu a ekonomiky a Koleje a menza Zlín. Posláním nově zřízeného Centra 
VUT ve Zlíně je efektivnější řízení a lepší využití finančních prostředků a ostatních zdrojů ve 
Zlíně a vytváření podmínek pro konstituování organizační struktury Univerzity Tomáše Bati. 
Nepředpokládá se žádný nárůst pracovníků. Tým pro přípravu univerzity Tomáše Bati má 
následující složení: 
Zlínská část týmu pro přípravu UTB ve Zlíně: 
1) Doc. Ing. Petr Sáha, CSc.- prorektor VUT 
2) Prof. Ing. František Trnka, CSc. – děkan FaME 
3) Doc. RNDr. Jiří Dostál, CSc. – děkan FT 
4) Ing. Jiří Vlk – tajemník FaME  
5) Ing. Jan Jandík – tajemník FT 
6) Prof. ak. sochař Pavel Škarka 
7) Doc. Ing. Vladimír Bobál, CSc. 
8) Doc. Ing. Zdeněk Molnár 
9) PhDr. Aleš Gregar, CSc. 
10) Ing. Josef Lízal, CSc. 
11) Ing. Alena Macháčková, CSc. – předsedkyně AS FT 
12) Ing. Vratislav Kozák – předseda AS FaME 
Brněnská část týmu pro přípravu UTB ve Zlíně: 
13) Prof. Ing. Emanuel Ondráček, CSc. 
14) RNDr. Alexander Černý – kvestor VUT 
15) Ing. Jaromír Pěnčík – kancléř VUT 
Akademický senát VUT vyslechl předběžný návrh prorektora Sáhy na zřízení Centra VUT ve 
Zlíně. Podkladové materiály pro jednání AS VUT budou rozeslány senátorům poštou po 
připomínkovém řízení zlínských fakult.  
 
 
Ad 5 ) Informace předsedy AS VUT Doc. Zbořila o odpovědi na dopis 
           -  stížnost JUDr. Daňka na neregulérnost volby rektora na VUT 
Doc. Zbořil informoval senátory o odeslání dopisu – jeho odpovědi na stížnost právníka 
JUDr. Daňka na průběh voleb kandidáta na rektora (viz Příloha č. 5 k zápisu z minulého 
zasedání AS VUT). Tento dopis byl odeslán doporučeně a poštou vrácen jako nedoručitelný. 
Členové AS VUT se vyjádřili v tom smyslu, že tím považují tuto záležitost za uzavřenou 
a nehodlají se k ní již vracet. 
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Ad 6) Vyjádření LK AS VUT k předloženému návrhu změny  
          Mzdového předpisu VUT – příplatky členům AS VUT 
Předseda LK AS VUT Mgr. Božek sdělil senátorům, že nepovažoval za důležité svolávat 
jednání legislativní komise, poněvadž z legislativního hlediska není co předloženému návrhu 
rektora vytknout.  
Ing. Mašek znovu sdělil svůj návrh, který již zazněl na minulém zasedání AS, vymezit spodní 
hranici funkčních příplatků. Doc. Podroužek vznesl dotaz, kdo stanoví výši funkčního 
příplatku členům AS VUT a AS fakult? Doc. Zbořil odpověděl, že návrh funkčního příplatku 
předsedy AS VUT je novelou přímo stanoven a návrhy funkčních příplatků členů AS VUT 
jsou dle názoru rektora v kompetenci předsedy AS VUT.  
Stanovení výše částek, případně vymezení spodní a horní hranice členům AS VUT a AS 
fakult a také určení, kdo bude navrhovat skutečnou výši příplatků předsedům AS fakult, by 
dle názoru Doc. Zbořila měla zvážit ekonomická komise AS VUT. Požádal proto předsedu 
EK Ing. Kozáka, aby se EK tímto problémem zabývala a na příštím zasedání dne 8. února 
2000 předložila svůj návrh řešení. 
 
 
Ad 7) Projednání předložených vnitřních předpisů 
Členům AS VUT byl dne 18. ledna  2000 E-mailem rozeslán návrh Disciplinárního řádu 
Fakulty managementu a ekonomiky a dne 19. ledna 2000 E-mailem návrh Jednacího řádu 
Vědecké rady Fakulty technologické. K oběma návrhům se vyjádřil zpravodaj pro zlínské 
vnitřní předpisy Prof. Balátě.  

!"Jednací řád Vědecké rady Fakulty technologické ve Zlíně 
Prof. Balátě doporučil předložený návrh ke schválení. Protože nebyly ze strany senátorů 
vzneseny žádné připomínky, bylo přistoupeno k hlasování o jeho schválení. Doc. Zbořil 
vznesl dotaz, kdo souhlasí se schválením předloženého návrhu Jednacího řádu Vědecké rady 
Fakulty technologické? 
Hlasování: 
Pro – 19 hlasů 
Zdržel se hlasování – 0 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
(Hlasování nebyli přítomni Ing. Rosman/FaME a Ing. Kříž/FP) 
UAS 3 
Akademický senát VUT schválil návrh Jednacího řádu Vědecké rady Fakulty technologické 
ve znění předloženém dne 19. ledna 2000. 
 
!"Disciplinární řád FaME 
Prof. Balátě provedl analýzu předloženého návrhu Disciplinárního řádu FaME a konstatoval, 
že tento pouze uvádí, že se v plném rozsahu řídí Disciplinárním řádem VUT. Prof. Balátě 
navrhl, aby Disciplinární řád FaME byl doplněn o upozornění na konkrétní paragrafy ze 
zákona o vysokých školách a ustanovení příslušných článků Disciplinárního řádu VUT s tím, 
že každá fakulta bude mít přesně definovánu dobu platnosti svého disciplinárního řádu. 
Následovala diskuse členů AS VUT s prorektorem Dubem, ze které vyplynulo, že předložený 
návrh Disciplinárního řádu FaME v předložené formě nelze přijmout. Předseda LK Mgr. 
Božek navrhl následující řešení: AS VUT schvaluje návrhy vnitřních předpisů fakult, a proto 
může provést na základě svého rozhodnutí i jejich změnu.  
Závěr: 
Předseda AS VUT požádá fakulty, aby sdělily, zda mají zájem o vydání vlastního 
disciplinárního řádu. Pokud tak nechtějí učinit, je nutné, aby tuto skutečnost oznámily 



 5 

písemně předsedovi AS VUT a na základě tohoto rozhodnutí současně předložily dodatek 
změny jejich statutu ve smyslu doplnění článku „Vnitřní předpisy fakulty“ v tomto znění: 
„Fakulta (stavební, architektury, managementu a ekonomiky, atd.) přejímá Disciplinární řád 
pro studenty VUT v Brně jako svůj vnitřní předpis“. 
 
 
Předseda AS VUT Doc. Zbořil se omluvil z dalšího zasedání z důvodu pozvání na slavnostní 
jmenování nově zvoleného rektora Prof. Vrbky na Pražský hrad. Jednání dále řídila 
místopředsedkyně AS VUT Doc. Münsterová. 
 
 
Ad 8) Vyjádření EK AS VUT k projednání Směrnice kvestora č. 15/2000 
Dne 18. ledna 2000 se uskutečnilo v tvořivém ovzduší jednání členů ekonomické komise AS 
VUT s kvestorem. Veškeré připomínky, na kterých se společně dohodli, by měly být 
zabudovány v upravené směrnici.  
Závěr: 
Akademický senát VUT vyslechl zprávu předsedy EK AS VUT Ing. Kozáka, vycházející 
z projednání směrnice kvestora č. 15/2000. Tato směrnice bude rozeslána neprodleně všem 
členům AS VUT, kteří jsou žádáni, aby své připomínky k ní zasílali předsedovi EK Ing. 
Kozákovi  na adresu „kozak@zlin.vutbr.cz“ do pátku 4. února 2000. Dále se ukládá EK AS 
VUT, aby nadále spolupracovala s kvestorem Černým tak, aby konečné vyjádření Ing. Kozák 
podal na zasedání dne 8. února 2000 a směrnice mohla být projednána a schválena. 
 
 
Ad 9) Informace kvestora o plnění usnesení UAS 5 ze zasedání AS VUT č. 1 
           ze dne 11. ledna 2000 
Akademický senát VUT vyslechl sdělení kvestora Černého vztahující se k usnesení UAS 5 z 
AS VUT č. 1 ze dne 11. ledna 2000. Vzal na vědomí, že byly shromážděny informace od 
zřizovatelů učeben na jednotlivých fakultách a Centru VUT, z nichž předběžně vyplývá, že 
nebyly shledány podstatné problémy, snad vyjma 1 učebny Centra VUT. AS VUT přijal 
návrh kvestora, že kompletní materiál k těmto otázkám zpracuje a předá v elektronické 
podobě v pondělí 31. 1. 2000 tajemnici Cardové, která jej neprodleně rozešle všem členům 
AS VUT, aby mohl být projednán na zasedání AS VUT dne 8. února 2000. 
 
Ad 10) Představení studentské organizace na FAST 
Vzhledem k tomu, že se zástupce studentské organizace FAST na dnešní zasedání nedostavil, 
byl tento bod přesunut na některé z příštích zasedání AS VUT. 
 
Ad 11) Různé  
!"Informace kvestora o předběžném výsledku hospodaření VUT za rok 1999 
Akademický senát VUT vyslechl zprávu kvestora o předběžném výsledku hospodaření na 
úrovni VUT, v němž bylo konstatováno: 
1) Očekává se, že VUT jako celek bude mít kladný hospodářský výsledek. 
2) Ukazuje se, že výsledky daňového hospodaření jsou relativně příznivé. Vedení VUT 

věnuje velkou pozornost daňové problematice, zejména daňově nezapočitatelným 
výdajům VUT.  
Nebyly shledány žádné zásadní problémy v hospodaření osmi fakult a dalších součástí 
VUT. Výjimku tvoří FaVU, kde se ukazuje předběžná celková ztráta ve výši 1 337 tis. Kč 
a po zpracování všech účetních dokladů se předpokládá celková ztráta 1 582 tis. Kč, což 
činí 12 % výsledku hospodaření FaVU. 
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Kvestor VUT považuje tuto situaci za závažnou a navrhuje analyzovat na FaVU vlastní 
strukturu nákladů a také jejich časový průběh, který bude nutno porovnat s návrhy 
a opatřeními, které podávalo v průběhu roku 1999 vedení VUT ve snaze zabránit situaci, 
která nyní nastala.  

Akademický senát VUT provedl rozpravu k podané zprávě kvestora, ve které předseda 
ekonomické komise Ing. Kozák připomněl dřívější usnesení AS VUT o pozvání děkana FaVU 
na jedno z nejbližších zasedání AS VUT, aby zde vysvětlil, jak hodlá splatit půjčku, která mu 
byla poskytnuta a jak hodlá dále řídit tuto fakultu, aby nebyla ve ztrátě.  

Člen AS VUT Doc. Novotný upozornil, že je třeba věnovat zvýšenou pozornost přípravě 
zasedání AS VUT s akademickou obcí FaVU a navrhl, aby toto zasedání bylo zaměřeno 
především na ekonomické otázky a výsledky, kterých zde FaVU dosáhla.  

Doc. Münsterová požádala nově zvolené členy AS VUT, kteří se nezúčastnili dřívějších 
jednání AS VUT s děkanem FaVU a zástupci AS FaVU, aby této otázce věnovali velkou 
pozornost, protože situace na FaVU je velmi vážná. Nedodržování finanční a rozpočtové 
kázně je na FaVU dlouhodobý problém, kterým se dřívější AS VUT mnohokrát zabýval 
a nápravy se nepodařilo dosáhnout. Fakulta zatěžuje vzniklou ztrátou VUT jako celek a tím i 
ostatní fakulty a je otázkou, zda a jak bude schopna způsobenou ztrátu uhradit. Proto je dle 
názoru Doc. Münsterové velmi důležité, jaký bude průběh a náplň společného setkání AS 
VUT s akademickou obcí FaVU. Všichni členové AS VUT by se nad tím měli zamyslet a na 
příštím zasedání sdělit svoje případné náměty a připomínky k připravovanému setkání. 

Z pléna AS VUT byly podány dva návrhy, zda bude na příští zasedání pozván pouze děkan 
FaVU, nebo spolu s ním předseda ekonomické komise AS FaVU. O obou návrzích bylo 
hlasováno. 

První návrh: 
Na příští zasedání AS VUT dne 8. února 2000 bude k otázce vysvětlení rozpočtových 
záležitostí pozván pouze děkan FaVU. Kdo souhlasí s tímto návrhem? 
Hlasování: 
Pro – 7 hlasů 
Proti – 9 hlasů 
Zdržel se hlasování – 3 hlasy 
(Hlasování nebyli přítomni Doc. Zbořil a Bc. Padyšák) 
Návrh nebyl schválen. 

Druhý návrh: 
Na jednání AS VUT dne 8. února 2000 budou k otázce vysvětlení rozpočtových záležitostí 
pozváni děkan FaVU a předseda ekonomické komise AS FaVU. Kdo souhlasí s tímto 
návrhem? 
Hlasování: 
Pro – 13 hlasů 
Proti – 3 hlasy 
Zdržel se hlasování – 3 hlasy 
Návrh byl schválen. 
 
 
UAS 4 
Akademický senát VUT odsouhlasil pozvání děkana FaVU a předsedy ekonomické komise 
AS FaVU na zasedání AS VUT dne 8. února 2000, kde budou projednávány otázky 
vysvětlení rozpočtových záležitostí FaVU.   
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Na závěr členové AS VUT diskutovali s kvestorem Černým o rozpočtovém provizoriu 
a způsobu financování vysokých škol v letošním roce. 
 
!"Předložení návrhu na odprodej nemovitého majetku – objektu Bratislavská 24 
Kvestor Černý informoval členy AS VUT o žádosti Dr. Nejezchlebové o odprodej objektu 
nemovitosti č. 24 na ulici Bratislavská. Fotokopie materiálu bude předána členům 
ekonomické komise AS VUT, kteří návrh posoudí a na některém příštím zasedání bude 
projednán (datum projednání nebylo zatím stanoveno). Jedno kompletní paré bude uloženo 
v místnosti AS VUT, k dispozici všem senátorům k nahlédnutí.  
 
!"Návrh SK AS VUT na zástupce studentů do rady pro informační systém VUT 
Na minulém zasedání AS VUT navrhla studentská komora AS VUT za svého zástupce do 
rady pro informační systém VUT předsedu Rady studentů Ing. Pavla Výška. Členové AS 
VUT tento návrh doporučili projednat až na dnešním zasedání, neboť jde o důležitou 
problematiku, která by měla být zařazena jako samostatný bod programu. Doc. Podroužek 
přečetl členům AS VUT zprávu předsedy disciplinární komise FEI o disciplinárním řízení 
vedeném proti Ing. Výškovi,  které dosud nebylo dořešeno; s touto okolností  považoval za 
nutné AS VUT seznámit. 
Předseda SK Jaroslav Švec přečetl senátorům životopis Ing. Výška a sdělil, že studentská 
komora trvá na svém návrhu. Následovala diskuse členů AS VUT, ve které někteří senátoři 
nadále doporučovali vyčkat na výsledek disciplinárního řízení FEI. Studenti s tímto postupem 
nesouhlasili a navrhli hlasovat o tom, jestli se AS VUT chce k problému vyjádřit již dnes 
nebo až na příštím zasedání. Doc. Münsterová vznesla dotaz, kdo souhlasí s tím, že bude 
o návrhu studentů hlasováno již dnes? 
Hlasování: 
Pro – 12 hlasů 
Proti – 6 hlasů 
Zdržel se hlasování – 1 hlas 
Návrh byl schválen. 
 
Hlasování o návrhu SK AS VUT na delegování Ing. Pavla Výška jako zástupce studentů do 
rady pro informační systém VUT 
Kdo souhlasí s tím, aby Ing. Výšek byl delegován jako zástupce studentů do rady pro 
informační systém VUT? 
Hlasování: 
Pro – 13 hlasů 
Proti – 0 hlasů 
Zdržel se hlasování – 6 hlasů 
UAS 5 
Akademický senát VUT schválil návrh studentské komory AS VUT na delegování Ing. Pavla 
Výška jako zástupce studentů do rady pro informační systém VUT. 
 
!"Doc. Glosová abdikovala na funkci členky AS VUT z důvodu vykonávání funkce 

proděkanky na FA (od 1. února 2000). Doc. Münsterová jí poděkovala za dosavadní 
spolupráci a popřála jí v nové funkci hodně úspěchů. 

!"Doc. Münsterová informovala o zasedání předsednictva Rady vysokých škol, které se 
uskutečnilo ve čtvrtek 20. ledna 2000 a stručně seznámila s projednávanými body. 
Z hlediska rozpočtu Agentury RVŠ připomněla, že je třeba obnovit smlouvu pro rok 2000, 
kdy za každého člena RVŠ bude nutné uhradit finanční částku ve výši 4 720,- Kč. Dne 
3. února 2000 se bude konat Sněm RVŠ, na kterém se uskuteční volba předsedy 
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a místopředsedů RVŠ. Doc. Münsterová upozornila na to, že Rada vysokých škol 
neakceptovala schválené delegáty FAST a FaVU z důvodu jejich členství v RVŠ již ve 
dvou minulých funkčních obdobích. Požádala proto zástupce FAST a FaVU v AS VUT, 
aby AS fakult znovu projednaly své delegáty do RVŠ tak, aby se jejich delegáti mohli 
jednání Sněmu RVŠ dne 3. února 2000 zúčastnit.  

 
 
 
 

Příští zasedání AS VUT se bude konat v úterý dne 8. února 2000 v 8:00 hodin 
v zasedací místnosti rektora VUT v Brně, Antonínská 1. 

 
 

 
 
 
 

 
 

     Jaroslav Švec, v. r.                        Doc. Ing. František Zbořil, CSc., v.r. 
předseda studentské komory AS VUT                       předseda AS VUT v Brně 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Jarmila Cardová 
 
 
 
 
 
 
PŘÍLOHA: 
1. Návrh rektora Vavřína na jmenování prorektorů pro období 1. 2. 2000 do 31. 1. 2003, 

předložený na základě dohody s nastupujícím rektorem Vrbkou.  
 
 


